



Thank you for purchasing a JVC television. Please read this important information regarding the use of your TV with the HDMI terminals and keep it with your instruction book for future reference should you choose to use your TV with any HDMI compatible device such as an HD cable box or HD satellite receiver, DVD, DVHS VCR or Audio Receiver.

**On page 24 “Connecting to a Digital TV Receiver”**

**Notes:**

- The Analog Audio input can only be used with the HDMI 1 input.
- When setting the “DIGITAL AUDIO – ANALOG / DIGITAL” menu setting on the TV, please note that this setting only effects the HDMI 1 jack and that if you use a DVI to HDMI adapter this connection must be made to the HDMI 1 along with analog audio cables.



Merci d'avoir acheté un téléviseur JVC. Veuillez lire ces informations importantes concernant l'utilisation de votre téléviseur avec les bornes HDMI et les conserver avec votre manuel d'instructions pour consultation future si vous décidez d'utiliser votre téléviseur avec tout dispositif HDMI-compatible tel qu'une boîte de câble HD, un récepteur d'antenne parabolique HD, un récepteur audio ou un magnétoscope DVHS.

**À la page 24 « Connexion à un récepteur TV numérique »**

**Remarques :**

- L'entrée audio analogique peut être utilisée uniquement avec l'entrée HDMI 1.
- Lorsque vous configurez le menu « AUDIO NUMÉRIQUE – ANALOGIQUE/NUMÉRIQUE » du téléviseur, il convient de remarquer que ce réglage affecte uniquement le jack HDMI 1 et que, si vous utilisez un adaptateur DVI-HDMI, cette connexion doit être faite sur le HDMI 1 concurrentement avec les câbles audio analogiques.